
 
 

 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Op woensdag 13 september luidden we met een borrel de 
zomer uit en begroetten we de herfst. Het was al wat te koud 
om buiten te borrelen dus we bleven binnen. 

Voordat we aan de borrel gingen was er eerst een welkom door 
Els van Betten waarna René Ploeger, projectleider uitleg gaf 
over de bouwactiviteiten voor de vleermuisverblijven.  

Vleermuizen hebben veel wensen, net als mensen      . Ze willen 

nachtverblijven, kelders om de winterslaap te kunnen houden en een 
ontmoetingsruimte. In overleg met vleermuisdeskundigen en uiteraard 
mét bouwvergunning worden 2 torens van 6 meter hoog op 
schaduwrijke plekken gebouwd. Verder staan er inmiddels ook wat 
kleine kasten aan de rand van het perceel. Dit is voldoende om de 
speciale vleermuispopulatie van de omgeving te huisvesten. 

Proces 
Hierna werd kort ingegaan op het proces voor de nabije toekomst. Nieuwbouw is een langdurig 
traject. We staan nog steeds pas aan het begin daarvan. Tijdens het hele traject zullen we u 
informeren, raadplegen en betrekken zoals we tot nu toe steeds gedaan hebben.  

De borrel was aangenaam en gezellig. Het was fijn om elkaar op informele wijze te ontmoeten. 
Dank voor uw komst en inbreng!! 

Volgende bijeenkomst 
We hopen u allemaal uiterlijk begin december weer te zien. De uitnodiging met de datum en het 
programma ontvangt u ruim van te voren.  
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